



National Bank

Vanuatu's Own Bank

NBV VACANCY NOTICE

The National Bank of Vanuatu is now seeking to recruit a Senior System Administrator.

Position: Senior System Administrator
Number of vacancies: One (1) Position
Location: Head Office

The Role

This is a full-time position reporting directly to Manager IT. This role ensures that administrator of the National Bank of Vanuatu core ICT infrastructure and backup are met. It also ensures that NBV ICT infrastructure, and systems do operate 24/7 and backup is fully test as per schedule.

The Person

Professional knowledge and skills expected from the successful applicants include:

- Bachelor's degree in any related IT field or Diploma in Information Technology.
- Minimum of 5 years' experience in the IT industry.
- Excellent written and verbal communication skills.
- Have knowledge in demonstrating troubleshooting on various IT areas.
- Have good analytical and problem-solving skills.
- Ability to work independently and as part of a team.
- Must be able to identify technical issues.

To Apply:

Please submit your resume and cover letter to

Chief People Officer
National Bank of Vanuatu Limited
P.O. Box 249
Port Vila

Or emailed to litiana.a@nbv.vu.

Applications must be received by close of business Friday 6th September 2024. Only shortlisted applicants will be contacted for interviews.



National Bank

Vanuatu's Own Bank

AVIS DE VACANCE DE POSTE A LA BNV

La Banque nationale du Vanuatu cherche maintenant à embaucher un administrateur supérieur sécurité informatique.

Poste : Administrateur supérieur sécurité informatique
Nombre de postes vacants : Un (1)
Lieu : Siège

Le Rôle

Il s'agit d'un poste à plein temps relevant directement du responsable informatique. Dans ce rôle, la personne veille à ce que les conditions requises de l'administration de l'infrastructure de base de la TIC de la Banque nationale du Vanuatu et de la sauvegarde soient remplies. Elle s'assure aussi que l'infrastructure et les systèmes informatiques de la BNV fonctionnent bien 24 heures sur 24, 7 jours sur 7, et que la sauvegarde est testée complètement suivant le calendrier.

La Personne

Les connaissances et compétences professionnelles attendues des postulants incluent :

- Licence dans n'importe quel domaine de l'informatique ou Diplôme en informatique
- Au moins 5 ans d'expérience dans le secteur de l'informatique
- Excellentes aptitudes à la communication écrite et verbale
- Aptitude avérée à effectuer des dépannages dans divers domaines de l'informatique
- Bonnes aptitudes analytiques et à la résolution de problèmes
- Aptitude à travailler en toute autonomie et en équipe
- Capable de détecter des problématiques techniques.

Pour postuler :

Veuillez soumettre votre résumé avec une lettre de motivation comme suit :

Chef du Personnel
National Bank of Vanuatu Limited
BP 249
Port-Vila

ou par courriel à litiana.a@nbv.vu.

Les candidatures doivent être reçues avant la fermeture des bureaux le vendredi 6 septembre 2024. Seuls les candidats présélectionnés seront contactés pour un entretien.
